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VEZETŐSÉGI MEGBESZÉLÉS JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Időpont:  2023. június 20. 19:00 

Helyszín: online (Zoom alkalmazással) 

Résztvevők:  

 

Név – tisztség  Jelen 

Feltein Attila – elnök igen 

Kabai Józsefné – gazdasági ügyekért felelős társelnök igen 

Mátis István – tagsági ügyekért felelős társelnök igen 

Bácsi Péter – támogatásokért és marketingért felelős társelnök igen 

Terjék Attila – programszervezést támogató társelnök igen 

Vámos-Hegyi Attila – oldtimer szekcióvezető, belföldi kapcs. felelős társelnök  igen 

 

 A vezetőség tehát szavazóképes. 

  

 

Napirendi pont 23-05: új tagjelöltek értékelése (MI) 

Javaslat:  

-        Pomázi Norbert volt a Vasúttörténeti Parkban és az Erzsébetligetben is, fekete V12-es XJ40-

nel. Tagságra javaslom. 

 

-        Tóth András Máltán él, utalna, de nem tudja, hogy mikor tud hazajönni. Javaslom, hogy 

akkor döntsünk a tagságáról, ha lesz alkalmunk megismerni. 

 

-        Pammer-Vén Balázs Kecskeméten él, egy S type-ja van. Rajong a márkáért és a stílusért. A 

kocsi még nincs teljesen kész, őszre talán meglesz. Javaslom, hogy akkor döntsünk a tagságáról, 

ha lesz alkalmunk megismerni. 

 

-        Dr. Boros János a levélre nem válaszolt, viszont Komáromban ott volt, de nem az XJS V12-

vel. Javaslom, hogy kapjon lehetőséget jelöltként még egy további programon részt venni, és 

azután döntsünk róla.  

 

-        Dr. Radácsi László nem válaszolt, telefonon többször próbáltam, nem értem el. Javaslat: 

amíg nem jelentkezik, tegyük félre a kérelmét. 
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-        Nyergesi Ferenc bordó XJ40-nel. Az Oldtimer Show-n találkoztunk vele, majd a jún. 17-i 

rendezvényen. Tagságát javaslom.  

 

-        Balogh Raffael, válaszolt a levélre. X-type-ja van 2.5 V6, amelyet felújított. Gyerekkori 

szerelem a Jaguar. Rendezvényekre szeretne majd jönni. Javaslom, hogy jelöltként részt vehessen 

a következő 1-2 rendezvényen, és azután döntsünk a tagságról.  

 

-        Friedmann György Komáromban már volt egy 5.0 XKR-rel, majd jún. 16-17-én is eljött. 

Tagságát javaslom.  

 

Döntés:  A javaslatokat elfogadjuk, Pomázi Norbert, Nyergesi Ferenc és Friedmann György tagságát 

véglegesítjük. A többi jelölt marad feltételes státuszban. Mátis István értesítse a jelölteket a 

döntésről.  

 

Napirendi pont 23-06: rendezvények előkészítéséhez szükséges pénzek klubszámláról történő 

megelőlegezése (FA) 

Javaslat: az elnök és a programokért felelős társelnök kapjon felhatalmazást arra, hogy amennyiben 

szükséges egy rendezvény előkészítésekor egy-egy helyszín stb. biztosításához előzes kifizetés, 

saját hatáskörben dönthessenek arról, hogy rendezvényenként 250.000 Ft erejéig ezt a 

klubszámláról megelőlegezik-e. Az eljárás célja az, hogy a tagságnak ne kelljen sok hónappal, akár 

fél évvel előre befizetni egy rendezvény részvételi díját, amelyből egyébként fedeznénk az előzetes 

kiadásokat, hanem a feltétlenül szükséges előlegek, foglalók a klubszámláról legyenek fizethetők. 

Döntés: a javaslatot egyöntetűen elfogadjuk. 

 

Napirendi pont 23-07: Szervezeti és Működési Szabályzat létrehozása (BP) 

Javaslat: Bár a klub/egyesület számára törvényileg nem kötelező, működésének komplexitása nem 

indokolja, javaslom egy szabálygyűjtemény létrehozását, amely leírja a viselkedési, működési stb. 

viszonyokat, amelyeket az Alapszabály nem tartalmaz. 

 Döntés: BP tesz egy előzetes javaslatot a szabálygyűjtemény tartalmára 

 

Napirendi pont 23-08: Számviteli Szabályzatok 

Javaslat: Az egyesületnek jelenleg nincsenek ilyen szabályzatai. BP és VHA átnézi az elérhető 

mintaszabályzatokat, amelyeket testre lehet szabni. 
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Napirendi pont 23-09: Vezetőségi tennivalók listájának átnézése, frissítése a Gdrive-on 

 

 

Feltein Attila – elnök 

Magyar Jaguar Club 

 

 


